

朝陽科技大學 092學年度第1學期教學大綱
Picture Books 兒童繪本

當期課號	6371	Course Number	6371
授課教師	卓淑敏	Instructor	CHO,SHU MING
中文課名	兒童繪本	Course Name	Picture Books
開課單位	幼兒保育系(二進)三A	Department	
修習別	選修	Required/Elective	Elective
學分數	2	Credits	2
課程目標	將兒童繪本的創作元素與觀念，系統化的整理與分析，並且藉由實務的創作經驗，與繪本大師的介紹，漸進式的帶領同學一探兒童繪本的世界。	Objectives	This course lays emphasis on the illustrating the children's book. We hope the students will understand the ideas of creating children's book by analyzing, practicing, presenting and commenting.
教材	課堂講授、示範教學、錄影帶及繪本賞析、實務製作與呈現	Teaching Materials	discussions and observations; demonstrations; watching videos and analyzing; practical production; presentation
成績評量方式	課堂出席率與參與學習態度20%,作業成績30%,呈現30%,書面報告20%	Grading	Participation and learning attitude 20%, homework 30%, prestatation 30%, report 20%
教師網頁	-		
教學內容	將兒童繪本的創作元素與觀念，系統化的整理與分析，並且藉由實務的創作經驗，與繪本大師的介紹，漸進式的帶領同學一探兒童繪本的世界。	Syllabus	This course lays emphasis on the illustrating the children's book. We hope the students will understand the ideas of creating children's book by analyzing, practicing, presenting and commenting.

尊重智慧財產權，請勿非法影印。